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Transportudvalget har i brev af 2. marts 2022 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF). 

Spørgsmål nr. 293: 

Vil ministeren redegøre for, hvilken betydning det har haft for 

antallet af unge med stort kørekort, at man har udliciteret 

forsvarets køreskoler? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Forsvarsministeriet, der har oplyst 

følgende om udviklingen i antal kørekort i kategori C, CE og BE i 

regi af Forsvaret i årene op til og efter udliciteringen i 2016: 

”Forsvarsministeriet har til brug for svaret indhentet bidrag fra 

Forsvarsministeriets Personalestyrelse, der oplyser følgende: 

  Kørekort C -  Kørekort CE -  Kørekort BE -  

2011 452 51 86 

2012 502 59 56 

2013 357 40 59 

2014 266 33 59 

2015 351 31 47 

2016 393 50 81 

2017 379 73 88 

2018 536 34 54 

2019 471 37 55 

2020 598 43 62 

2021 524 31 45 

 

Der kan i tabellen være inkluderet medarbejdere, som har taget 

kørekortet civilt. Da det er den samme kvalifikation, der tildeles i 

IT-systemet, kan der ikke skelnes imellem kørekort erhvervet i 

regi af Forsvaret henholdsvis civilt.” 

Jeg henholder mig til det oplyste. 
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Med venlig hilsen 

Trine Bramsen 

 

 


